techtextil CHINA

DOMESTIC EXHIBITOR HIGHLIGHTS - Coated textiles 国内重点展商 - 涂层织物

Cinte Techtextil China 中国国际产业用纺织品 及非织造布展览会

2 - 4 September 2020 2020年9月2-4日

Shanghai New International Expo Centre

中国上海新国际博览中心

Cixi Sunrise Sealing Material Co Ltd 慈溪市晨升密封材料有限公司 www.sunrise-sealing.com

Main focus on glass fiber and glass fiber products, glass fiber fabric, glass fiber coated fabrics 主营玻璃纤维及其制品、玻璃纤维布、玻璃纤维涂层布

Haining Hongyang New Materials Co Ltd 海宁宏扬新材料有限公司 www.hv-xcl.com

Haining Hongyang New Materials Co Ltd is a professional manufacturer of PVC knife coated fabrics. The core product is knife coated fabrics for industrial applications, mainly used for truck covers and inflation formation materials, etc...

海宁宏扬新材料有限公司是一家专业生产 PVC 刀刮涂层布 (PVC 夹网布)的企业,产品主要用于汽车篷布, 火车篷布、帐篷、充气玩具气密布、篷房布、体育跳垫、拳击袋、休闲用品、停车篷、沼气池、膜结构、农 业养殖等。具有防火阻燃、防菌防霉、抗 UV、防油抗污、耐晒、耐候等性能,以及优越的抗拉、抗撕、抗剥 离特性。并可根据客户要求定做各种环保要求,达到美国和欧盟标准。



Jiangsu Hengli Chemical Fibre Co Ltd 江苏恒力化纤股份有限公司 www.henali.com

Hengli Group, established in 1994, is an international enterprise that focuses on oil refining, petrochemical, advanced polyester materials, and textile. The Group owns one of the world's largest PTA plants, one of the world's largest functional fiber production bases and weaving enterprises, with more than 80,000 employees. It has a national "Enterprise Technology Center" in China. The Group's corporate competitiveness and product brand value are among the forefront in the industry.

恒力集团旗下,涤纶工业丝品牌"超力特",依托优质聚酯原料,采用最先进的瑞士布勒固相增粘设备,以 及德国、日本进口纺丝卷绕专用工业丝设备,配套先进的管理工艺,生产的涤纶工业丝具有断裂强度大、弹 性模量高、耐冲击性好等特点,其织物具有良好的尺寸稳定性和耐热性,我公司以产品质优、服务一流享誉 海外。公司产品以优良的稳定性,占领行业制高点,产品广泛服务于汽车轮胎帘子布、涂层织物、吊装捆绑 带、汽车安全带、车用气囊、矿用输送带、工业皮带、高强缆绳、海洋渔网、高压胶管、路基格栅、矿井格 柵、堤坝防护土工布、特斯林建材家居等领域。



Shanghai Shenda Kobond New Materials Co Ltd 上海申达科宝新材料有限公司

www.kobond.net

Highlighted Products: Different types of PVC,TPU,PU coated fabrics for truck cover, inflatable boat, event

tent, shading mesh, architecture membrane etc.

展示产品: 各类 PVC、TPU、PU 涂层布

Shanghai Shenda-Kobond New Material Co., Ltd, located in Shanghai PudongTang town industry zone, is a new joint venture invested by Shanghai Shenda Stock Co., Ltd(stock code: 600626), With the investment in excess of 150 million, Shenda-Kobond is a large-scale enterprise professionally manufacturing and selling PVC coating fabrics materials, membrane structures fabrics.

We have the most advanced calender coating line from Germany and knife coating line from Italy, the main products are relevant to PVC,TPO and TPU coated fabric. Our products can be widely used for membrane structure, Conveyor belt, truck tarpaulin, party tent, inflatable boat and oil boom and so on.

Based on strong R&D power and vast marketing experience, Shenda Kobond has the extensive operating experience in international projects and government programs. We have supplied the materials to Beijing Olympics, Sydney Olympics, United Nations rescue tents etc.

上海申达科宝新材料有限公司成立于 2002 年 6 月·是申达股份有限公司(证券代码: 600626)的下属子公司。工厂位于浦东唐镇工业园区·占地面积 40 余亩·总投资超过 1.5 亿元·是一家专业生产和销售涂层织物的大型企业。 申达科宝公司分别从德国和意大利引进了最为先进的热熔压延涂层和刀刮涂层流水线·可以生产幅宽达 3.5 米的各种以 PVC、 TPO、 TPU 等为原料的涂覆产品·膜结构、输送带、卡车篷布、篷房布、充气船布以及围油栏等·可广泛应用于水利、国防、建筑、交通、环保、休闲等众多领域。

凭借深厚的研发能力和广阔的营销渠道,申达科宝拥有了丰富的国际及政府项目的运营经验,我们成功地为 一些大型项目如北京奥运会、悉尼奥运会、联合国救援帐篷等提供了优质材料。

PVC coated fabrics PVC 涂层布

Advertising, inflatable boat, truck cover, high speed rolling door, architecture membrane, event tent, conveyor belt etc.

广告材料,充气船,卡车篷布,快速卷帘门,建筑膜结构,篷房布,输送带等

TPU Coated fabrics TPU 涂层布 Oil tank, oil boom, life raft boat

柔性油罐,围油栏,救生筏



Shanghai Tianyang Hot Melt Adhesives Co Ltd 上海天洋热熔粘接材料股份有限公司

www.hotmelt.com.cn

Highlighted Products: Co-PA, Co-PES, PUR and other environmental protection hot melt adhesives. Shanghai Tianyang provides full range of hot melt bonding solutions for industries of textile, automotive interiors, shoe materials, industrial electronic, etc.

展示产品:

共聚酰胺、共聚酯、聚氨酯等系列环保粘接材料。上海天洋为纺织、汽车、鞋服、电 气电子等行业提供全系列的热熔胶粘接解决方案。

After more than 20 years of development, Shanghai Tianyang has 4 modern factories in Jiangsu and Shandong province with 60,000 tons and 200 thousand square meters annual capacity. In early 2017, Shanghai Tianyang was successfully listed on the main board of the Shanghai Stock Exchange (Stock name: SHANGHAI TIANYANG, Stock code: 603330). We have independent R & D design center and more than 60 patents for products, equipments and technology. We establish a cooperative relationship of production, study and research with Shanghai Jiaotong University, East China University of Technology and other universities and colleges for devoting to provide environmental protection and quality bonding material solutions. At the same time participating in drafting a number of adhesive industry standards, and strive to promote green & safe products to people's "clothing, food, housing and traffic". Shanghai Tianyang's JCC trademark has won the title of Shanghai Famous Trademark.

上海天洋热熔粘接材料股份有限公司始创于 2002 年,总部位于上海嘉定区南翔镇。在江苏昆山、南通、山东 烟台拥有四座现代化工厂,厂区面积逾 20 万平方米,年产能 6 万吨。2017 年初,于上海证券交易所主板上 市(股票简称:上海天洋。股票代码:603330)。上海天洋拥有独立的研发设计中心,产品、设备、技术相 关专利达 60 余项。对外与上海交通大学及华东理工大学等多所高等院校建立产学研合作关系,致力于提供环 保、优质的粘接材料解决方案。同时参与起草制定多项胶粘剂国家行业标准,力求把绿色、安全的产品推广 到人们的"衣、食、住、行"。上海天洋的 JCC 商标获得上海市著名商标称号。

Hot melt web/film adhesive 热熔胶网膜/胶膜

Hot melt adhesives including PA, PES, TPU, EVA and PO with 8-120g/m². 热熔网胶膜材质囊括聚酰胺、聚酯、TPU、EVA、聚烯烃等,克重 8-120g/m²。

Hot melt granule/powder adhesives 热熔胶粉粒

Hot melt granule/powder adhesives has different particle sizes and are widely used in textile lamination field.

热熔胶粉粒产品囊括不同粒径的热熔胶胶粉、胶粒并被广泛应用于纺织面料粘接复合领域。



Zhejiang Dejia New Material Co Ltd 浙江德嘉新材料有限公司

www.dejiafabric.com

Highlighted Products: Technical Textile

展示产品: 产业用布

Dejia was established in 1999, which is between Shanghai and Hangzhou, it's the big enterprise now which specialize in manufacturing all kinds of PVC material including advertising material series, tarpaulin material series, inflatable material series, membrane structure series. Our companyis a technological enterprise, and already pass through the ISO9001 standard certification.

浙江德嘉新材料有限公司成立于 1999 年,公司位于上海和杭州之间,是专业生产 PVC 新材料的大型企业,主要产品有数码喷绘布材料系列、篷盖布材料系列、充气游乐布材料系列、膜结构材料系列,屡创科技型企业,并通过 ISO9001 质量管理体系认证。公司先后从德国,意大利引进十多条生产线,形成从纺织、涂层、压延、贴合的完整产业链,公司的系列产品无缝宽度可达 5.1m

Coated Fabric, Tarpaulin 涂层布, 帐篷布, 卡车篷布

Technical textile for tarpaulins, truck cover, tents, ventilation, covers, boats, inflatables, membrane structure, architecture

产业用布,卡车篷布,推拉篷,气膜,充气帐篷帐篷布,膜材



www.zjxyd.com

Highlighted Products: The main products are architecture membranes, tarpaulins, awnings, tent

material, inflatable fabrics and industrial base fabrics.

展示产品: 建筑膜材、卡车篷布、帐篷布、充气材料等 PVC 涂层产品,以及经编布、机织布等

产业用布。

Established in 2001, Zhejiang Xinyida Reinforced Material CO ,.ltd has become one of the China 's leading manufactures of coated fabric and industrial textiles. The main products are architecture membranes , tarpaulins , awnings , tent material , inflatable fabrics and industrial base fabrics . Our manufacture plant , located in haining City ,100 KM apart from Shanghai , covers an area of 25000 square meters an enjoys great convenient traffic with two national highways nearby. Xinyida is a company which contains two factories , one is for coated fabrics and the other is for industrial textiles . The introduction of German automated KKA knife coating line , up to 3.6M (141") wide , is the world leading PVC coating equipment. .It gives us the great technical advantage for the high-precision water resistance PVC coating. We also brought in the airconditioned high performance weaving facilities ,such as brand Swiss Sulzer projectile loom, German Donier rapierloom weaving machines German Karl-Mayer beam-warping machine, which assure fabrics with high physical and chemical performance in strong tensile strength ,tear strength durability ,and good abrasion resistance. The annual output of Xinyida is near about 15000000 square meters of high performance PVC coated fabrics and 65000000 square meters all kind of base fabric.

Xinyida aims at being the worldwide leading producer with the core values "quality, service, integrity", which is also closely linked with our continuous pursuit of technological innovation and good relationship management. We look forward to cooperating with you in the future.



浙江星益达增强材料有限公司,创建于 2001 年,是国内 PVC 刀刮涂层布行业龙头企业之一,专业生产建筑 膜材、卡车篷布、帐篷布、充气材料等 PVC 涂层产品,以及经编布、机织布等产业用布。

公司占地面积 80 余亩,建筑面积约 25000 平方米,位于长三角经济区享有"中国经编名城""中国皮革之都""中国纺织产业基地"之美誉的潮乡---浙江海宁市,东距上海 100 公里、西离杭州 60 公里、沪杭高速、杭浦高速、01 省道、乍嘉苏高速、交通十分便利。公司引进目前国际上先进的德国 KKA 品牌全自动宽幅(成品达 3.6 米)PVC 刀刮涂层生产线,德国双轴向经编织造设备、瑞士苏尔寿片梭织机和德国多尼尔剑杆织机,以及德国贝宁格分条整经机,先进的生产线保证了产品的技术含量,具有防水性能好,自洁性好,耐腐蚀,使用寿命长等优良的物理和化学性能。公司可年产高性能 PVC 防水涂层材料 1500 万平方米,各类经编网布和机织布 6500 万平方米。公司管理手段科学规范,技术力量雄厚,生产设备先进,高起点构筑产业高地,本着"质量、服务、诚信"的经营理念,星益达与您携手共进,开拓更广阔市场,实现更美好的景愿。

Architectural Membrane 星益达膜材

Lacquered with imported German PVDF materials assure the easy –clean and durable dirt resistance qualities ,panama base fabrics give high tensile and tear strengths. Good flame retardant ,anti- UV, anti-mildew ,high abrasion resistance .

Prefect for architecture and tension structures. Widely used in building of gymnasiums, showplaces, air stations, exhibition buildings, warehouses and temporary build facilities.

此产品采用德国进口 PVDF/亚克力表处,自洁性能好,容易清洗。拉伸撕裂强度高,抗 UV,防霉,耐火阻燃,使用寿命长。广泛应用于建造体育馆,剧院,飞机场,候机厅,展览馆,仓库还有临时搭建的场馆

PVC tent material 星益达篷房

Acrylic lacquered on both sides assures easy-clean and durable dirt resistance quality, good flame retardant, anti-UV, anti-mildes, high tensile, tear strength and abrasion resistance.

Widely used as the marquess and tents for various exhibitions, such as opening celebrations, physical activities, expos, wedding, beer festival, business trade fairs.

此产品亚克力表处,表面光滑,自洁性能好容易清洗,抗 UV · 防霉,耐火阻燃,使用寿命长。 广泛应用于庆典礼仪婚庆聚会用的帐篷,节庆活动,体育赛事活动所用篷房



Zhejiang Yuli New Material Co Ltd 浙江宇立新材料有限公司

www.yuliplastic.com

The company is located in Haining City, Zhejiang Province. It was established in 2005 and specializes in the production of various types of PVC coatings and composite materials. There are more than 400 employees, including more than 80 R&D personnel.

我司坐落于浙江省海宁市,成立于 2005 年,专业生产各类 PVC 涂层、复合材料,我司拥有 400 余名员工,其中研发人员多达 80 余名。



*NEW Business Matching Platform *全新* 商贸配对 服务平台

Schedule & Meet! 预约商贸会议!

Click the icon to <u>Pre-register</u> & get access to our <u>NEW business</u> <u>matching platform</u> and schedule your meetings with these exhibitors!



点击图标进行<mark>频量记,自动开通**全**粉的商贸配对平台,</mark>便即可与以上参展商预约商贸会议!

